
Godox 固件说明

V480N 固件说明

一、请使用神牛固件升级软件 G3 V1.1 及以上版本打开该固件进行升级，G3 可在官网下载。

二、版本号查看方法：开机后，进入菜单界面，在最后面找到设备信息，可以看到软件版本

号（如 1.00 版本：V1.00）。

三、版本说明：

版本 更新内容 日期

V1.01 取消触屏长按解除锁定功能 25/7/14

V1.03 1. 新增功能：屏幕锁定掉电存储。可在菜单中关闭开机

锁定，开机无需解锁。菜单增加无线引闪距离，可选择

近距离引闪。

2. 修复 ISO 小于 100 时有效距离显示错误的问题。

26/2/5

注：详细规格请在官网（www.godox.com.cn）下载最新说明书。

V480N Firmware Release Note
1. Please use Godox firmware upgrade software G3 V1.1 or later to open this firmware file to

proceed with the upgrade. G3 can be downloaded on the official website.
2. How to check the version number:After the device is powered on, go to the menu page and

find the device information at the very end. You can see the software version number ( e.g.
Version 1.00: V1.00 ).

3. Version Instructions:
Version What’s New Date
V1.01 Disable the long-press touch screen unlock function. 25/7/14

V1.03 1. New Features: Screen lock power-off memory. Support
disabling power-on lock in the menu (no unlock required
on startup).Added wireless flash triggering distance options
in the menu, allowing selection of short-range triggering.
2. Fix the issue where the effective distance display is
incorrect when ISO is less than 100.

26/2/5

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official website:
www.godox.com.
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